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 PROTOKÓŁ NR XVII/2019 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 30 grudnia 2019 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 30 grudnia 2019 roku w sali 
konferencyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1400 do godz. 1635. 

PKT 1 

Obradom sesji przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Nowym Mieście nad Pilicą. 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik 
nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali obrad obecnych było 15 radnych na 
ustawowy skład liczbowy - 15. 
W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy          p. Mariusz Dziuba  
2. Sekretarz Miasta i Gminy             p. Edyta Staniszewska 
3. Skarbnik Miasta i Gminy           p. Ewa Bator 
5. Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów                  p. Józefa Pokrywka 
6. Kierownik Referatu Finansowego                              p. Teodozja Grudzień 
7. Pracownik Urzędu                                                       p. Tomasz Bogacki 
8. Dotychczasowy Kierownik Posterunku Policji  
w Nowym Mieście nad Pilicą                               asp. sztab. Jarosław Tadzik 
9. Nowy Kierownik Posterunku Policji 
w Nowym Mieście nad Pilicą                                          st. asp. Hubert Pawula       
10. Komendant Powiatowy Policji w Grójcu                  podinsp. Wojciech Bednarski                                     
11. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą wg 
załączonej listy obecności /załącznik nr 2/ do niniejszego protokołu. 
 

PKT 3 

Przewodniczący Rady p. Tomasz Pietrucha odczytał proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokółów z ostatnich sesji. 
5. Wystąpienie zaproszonych gości. 
6. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilica za okres 
międzysesyjny.  
8. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie: 
a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2019-2032. 
c) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilica na lata 2020-2032 
oraz uchwalenia  Uchwały Budżetowej na rok 2020. 
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- odczytanie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 
lata 2020-2032 wraz z uzasadnieniem. 
- odczytanie projektu Uchwały Budżetowej na rok 2020 wraz z uzasadnieniem. 
- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
- odczytanie opinii Komisji Gospodarczo – Budżetowej dotyczącej projektu uchwały Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2020 – 2032 oraz Uchwały Budżetowej 
na rok 2020. 
- stanowisko Burmistrza dotyczące poprawek oraz ich przegłosowanie. 
- dyskusja.  
- głosowanie nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 
2020 – 2032. 
- głosowanie nad projektem Uchwały Budżetowej na 2020 rok. 
d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości położonej w Nowe Miasto nad Pilicą przy ul. Ogrodowej. 
10.Interpelacje i zapytania. 
11. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 
12. Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania lub uwagi do proponowanego porządku obrad. Nie 
zgłoszono. Przewodniczący prosił o uzupełnienie proponowanego porządku obrad i wprowadzenie 
projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/110/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 
nad Pilicą z dnia 12 grudnia 2019 roku w sprawie ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 
2010 rok.  
Kierownik Referatu p. Teodozja Grudzień wyjaśniła na czym polega uzupełnienie porządku obrad o 
w/w projekt uchwały.  W podjętej Uchwale Nr XV/110/2019 w dniu 12 grudnia 2019 roku wystąpił 
błąd pisarki w § 1 polegający na pozostawieniu stawki podatku z 2019 roku w kwocie 5,00zł. a 
powinno być 7,00zł. za 1 m2 powierzchni użytkowej.   
 
Przewodniczący Rady przypomniał, że przebieg obrad Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 
jest utrwalony i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, co jest realizacją 
obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym. Transmisja obrad jest 
dostępna na stronie internetowej urzędu natomiast nagrania z sesji zamieszczone będą na stronie 
internetowej www.nowemiasto.pl 

Przystąpiono do głosowania porządku obrad. W głosowaniu za-15 radnych na stan obecnych na sali 
15, przeciw –0, wstrzymało się –0. Przyjęto porządek obrad. Głosowanie imienne stanowi /załącznik 
nr 3/ do niniejszego protokołu. 

PKT 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że protokoły z ostatnich sesji Rady 
Miejskiej wyłożone były do wglądu w Biurze Rady i zapytał, czy są uwagi lub pytania do protokołów 
z ostatnich sesji Rady tj. z dnia 12.12. oraz 17.12. br. Uwag i pytań nie zgłoszono, przystąpiono do 
głosowania nad przyjęciem protokołów. W głosowaniu za –14 radnych na stan obecnych na sali 15 
radnych, przeciw –0, wstrzymało się –1. Protokoły z ostatnich sesji Rady zostały przyjęte. Głosowanie 
imienne stanowi /załącznik nr 4/ do niniejszego protokołu. 
 
 

PKT 5 
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Przewodniczący Rady oddał głos Komendantowi Powiatowemu Policji w Grójcu podinsp. 
Wojciechowi Bednarskiemu. Komendant poinformował, że z dniem jutrzejszym kończy służbę na 
stanowisku kierownika Posterunku Policji w Nowym Mieście nad Pilicą asp. sztab. Jarosław Tadzik. 
Podziękował panu kierownikowi za zaangażowanie, profesjonalizm w realizacji obowiązków 
służbowych. Życzył sukcesów na nowym stanowisku. Jednocześnie przedstawił nowego kierownika 
Posterunku Policji w Nowym Mieście st. sztab. Huberta Pawula, który z miastem jest związany od wielu 
lat. Jego wiedza i doświadczenie zawodowe sprawiły, że zostaną Jemu powierzone obowiązki 
kierownika Posterunku Policji w Nowym Mieście. Nowemu kierownikowi życzył wiele sukcesów, 
zaangażowania i dobrej współpracy z mieszkańcami, samorządem. Korzystając z okazji Komendant 
życzył wszystkim na Nowy Rok 2020 wszystkiego najlepszego samych sukcesów, pogodnych dni i jak 
najlepszej współpracy z Policją.  

Głos zabrał Kierownik Posterunku Policji asp.sztab. Jarosław Tadzik podziękował Komendantowi za 
to, że mógł pracować w Nowym Mieście a teraz będzie miał powierzone inne obowiązki. Podziękował 
p. Burmistrzowi, radnym za możliwość współpracy. Podziękowania nagrodzono oklaskami.  

Następnie głos zabrał nowy kierownik Posterunku Policji w Nowym Mieście st. sztab. Hubert Pawula. 
Podziękował Komendantowi za powierzone mu obowiązki. Ma nadzieję, że dorówna poprzedniemu 
kierownikowi  i stanie na wysokim poziomie.  

Pan Burmistrz przekazał w imieniu własnym oraz władz samorządowych podziękowania za wpółpracę  
dotychczasowemu kierownikowi Posterunku Policji w Nowym Mieście asp. sztab. Jarosławowi 
Tadzikowi. Następnie p. Burmistrz pogratulował i złożył życzenia nowemu kierownikowi Posterunku 
Policji w Nowym Mieście st. sztab. Hubertowi Pawule. Wręczono kwiaty.  Podziękowania nagrodzono 
oklaskami.  

Następnie Przewodniczący Rady wraz z Wiceprzewodniczącą Rady złożyli podziękowania i życzenia.  

PKT 6 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie odbyły się posiedzenia Stałych 
Komisji Rady Miejskiej. Spytał, czy są pytania do przewodniczących Stałych Komisji. Nie zgłoszono. 

PKT 7 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba przedstawił sprawozdanie za okres międzysesyjny. 
W dniu 13.12. udział wraz z Przewodniczącym Rady w Polskiej Spółce Gazownictwa w Warszawie w 
sprawie przyłącza gazu ziemnego dla naszej gminy. Wszystkie prace postępują zgodnie z projektem i 
harmonogramem prac.  
15.12. wigilia wspólna dla mieszkańców. Pan Burmistrz podziękował wszystkim za udział w wigilii 
oraz tym, którzy tą wigilię przygotowali:  
- Restauracja LEO, 
- Restauracja Dworek nas Pilicą, 
- Piekarnia Cukiernia, Urszula i Janusz Smoleń, 
-Koło Gospodyń Wiejskich Rososzanki, 
- Koło Gospodyń Wiejskich z Łęgonic, 
- Koło Gospodyń Wiejskich Bielinianki, 
- Koło Gospodyń Wiejskich z Rudek, 
- Koło Gospodyń Wiejskich z Wału, 
- Gospodarstwo rybackie Staniszewscy z Gostomi, 
- Zgromadzenia Zakonne z terenu Nowego Miasta nad Pilicą, 



4 
 

- Dom Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą, ul. Ogrodowa. Dziękujemy również firmie 
GABI Iwony i Sławomira Sankowskich za przygotowanie oświetlenia, które przyczyniło się do 
stworzenia pięknej, świątecznej atmosfery. 
Serdeczne podziękowania kierujemy do pracowników Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej na czele z jego dyrektorem Panią Lucyną Senator za duże wsparcie przy organizacji naszego 
przedsięwzięcia, Orkiestrze działającej przy Miejsko-Gminnym Ośrodku Kultury w Nowym Mieście 
nad Pilicą oraz Scholi działającej przy Klasztorze. 

Gorące podziękowania należą się Bratu Piotrowi Morawskiemu oraz dyrektorowi ZUK, którzy dołożyli 
wszelkich starań a by w tym roku nasza nowomiejska szopka była jeszcze piękniejsza. 
16.12. spotkanie z firmą opracowującą studium zmiany zagospodarowania przestrzennego, 
- spotkanie z kierownikiem Posterunku Policji, 
- spotkanie z Dyrektorem Domu Kultury na temat planowanych działań na rok przyszły. 
17.12. spotkanie z niektórymi sołtysami naszej gminy, 
- spotkanie w Powiatowym Rynku Pracy, 
- sesja nadzwyczajna, 
18.12. podpisywanie aktów notarialnych, 
- jasełka bożonarodzeniowe w Przedszkolu Samorządowym, 
- spotkanie opłatkowe w Radomiu NSZZ Solidarność 
19.12. spotkanie jasełka bożonarodzeniowe w Specjalnym Ośrodku Wychowawczym  
- nagranie życzeń świątecznych dla stacji Mazowieckiej Grójec, 
- spotkanie opłatkowe w Starostwie Powiatowym w Grójcu, 
- spotkanie opłatkowe w Grójcu w 1 Ośrodku Radioelektronicznym. 
Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania do Burmistrza za okres międzysesyjny. Nie zgłoszono.  
  

PKT 8 
Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 
- pisma dot. polityki odpadami komunalnymi z gminy Zakroczym, prośba mieszkanki naszego miasta 
o wykup lokalu przy ul. Bielińskiego i jego odpowiedź, pismo dot. utworzenia Posterunku Państwowej 
Straży Pożarnej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Następnie Przewodniczący Rady poinformował o Mszy Świętej, która będzie odprawiona w dniu 2 
stycznia o godz. 18.00 w Klasztorze  w intencji władz samorządu, sołtysów, przewodniczącyh rad 
osiedlowych. W dniu 5 stycznia w Parafii Łęgonice, Nowe Miasto, Żdżary odbędzie sie kolędowanie 
w wykonaniu Kapeli ,,Góralska Hora. Spytał czy są pytania. Nie zgłoszono. 
    

PKT 9a 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni na dzisiejszą sesję otrzymali projekt uchwały po jego 
uaktualnieniu. Po odczytaniu projektu uzasadnienie przedstawi pani skarbnik. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 
Pani Ewa Bator Skarbnik Miasta i Gminy omówiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały.   
Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 15 za na stan obecnych na sali 15 radnych, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XVII/125/2019 w przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz 
z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 5/ do niniejszego protokołu. 
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PKT 9b 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2019 - 2032. 
Pani Ewa Bator Skarbnik Miasta i Gminy omówiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały.   
Radna Barbara Gąsiorowska zapytała o stan zadłużenia gminy na koniec 2019 roku.  
Pani Skarbnik odpowiedziała, że zadłużenie gminy na dzień 31 grudnia 2019 roku wyniesie 
12 112 315,87zł.  
Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 15 za na stan obecnych na sali 15 radnych, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XVII/126/2019 w przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz 
z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 6/ do niniejszego protokołu. 

Radna Iwona Lepa odniosła się do pytania o stan zadłużenia gminy, według radnej jest to prognoza jest 
to przewidywanie. Jeżeli nie wykorzystamy obligacji tego zadłużenia nie będzie. Jeżeli będą 
wykonywane inwestycje będziemy korzystać z tych obligacji.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w projekcie uchwały mamy weryfikowane wszystkie obligacje, które były 
emitowane dwukrotnie w roku 2018 i w roku 2019. Obligacje były emitowane z przeznaczeniem na 
finansowanie deficytu w związku realizacją zadań inwestycyjnych. W 2018 roku w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej wielkość wydatków majątkowych wyniosła 7 750 629,67 zł. W celu 
zrealizowania inwestycji zostały wyemitowane obligacje komunalne. W 2019 roku również jest kwota 
inwestycji 5 730 192zł. w związku z tym, że gmina nie posiadała własnych środków na realizację 
inwestycji również zostały wyemitowane obligacje komunalne. W związku z tym stan zadłużenia gminy 
kwotę emisji obligacji wlicza się do kwoty długu na dzień 31 grudnia 2019 roku wynosi po spłacie rat 
kredytów zaciągniętych w latach ubiegłych 12 112 315,87zł. Od roku 2020 nie planuje się dodatkowych 
zobowiązań tylko spłaty tego zadłużenia do roku 2032.  

Radna Iwona Lepa spytała od którego roku spłacamy zaciągnięte kredyty. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że zadłużenie zależy od tego jak zostały zawarte umowy kredytowe czy 
też pożyczkowe. Umowy pożyczkowe dotyczą zaciąganego długu w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej około 2014 roku i wcześniej i kredyt zaciągany w 2014 roku i 2015. 
W zależności od tego jakie potrzeby były finansowania zadań inwestycyjnych.    
Radna Barbara Gąsiorowska dodała, że zadłużenie gminy na koniec 2016 roku wynosiło 
1 664 000,00zł. natomiast zadłużenie na koniec 2019 roku to 12 112 000,00zł. 
 

PKT 9c 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał Zarządzenie Nr 114/2019 Burmistrza 
Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z dnia 14 listopada 2019 roku w sprawie przedłożenia projektu 
uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2032 Radzie Miejskiej  
w Nowym Mieście nad Pilicą oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Płocku 
oraz projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 
lata 2020 – 2032. Projekt uchwały w/w sprawie stanowi /załącznik nr 7/ do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał Zarządzenie Nr 113/2019 Burmistrza 
Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 14 listopada 2019 roku w sprawie przedłożenia 
projektu uchwały budżetowej na 2020 rok Radzie Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą oraz 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Płocku oraz projekt Uchwały Budżetowej 
na rok 2020. Projekt uchwały w/w sprawie stanowi /załączniknr 8/ do niniejszego protokołu. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Zaraś odczytała opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie Zespół Zamiejscowy w Płocku w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2020-2032. Opinia Regionalnej Izby 
Obrachunkowej stanowi  /załącznik nr 9/do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Zaraś odczytała opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie Zespól Zamiejscowy w Płocku w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą projekcie uchwały budżetowej na rok 2020. 
Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi /załącznik nr 10/ do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Dariusz Dziurowicz poinformował, że  
w dniu 5 grudnia br. na posiedzeniu komisji, Komisja Gospodarczo – Budżetowa zaopiniowała 
pozytywnie projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad 
Pilicą na lata 2020 – 2032 oraz projekt Uchwały Budżetowej na rok 2020. 

Burmistrz Miasta i Gminy Mariusz Dziuba odczytał stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy  
w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2020-2032. 

W związku z autopoprawką do projektu uchwały budżetowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 2020 
rok Burmistrz Miasta i Gminy proponuje wprowadzić odpowiednie zmiany również  
w załącznikach do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą na lata 2020-2032 tj.  

1. w Załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 
2020-2032 dokonuje się korekty odpowiednich elementów prognozy                     w związku 
ze zmianami wielkości wydatków budżetu 2020 roku  

 Wydatki ogółem - 33 412 845,00 zł. w prognozie 2020 roku 

 Wydatki majątkowe -  1 005 960,20 zł. w prognozie 2020 roku, 

 Wynik budżetu -      454 955,00 zł. w prognozie 2020 roku, 

 Przychody budżetu -      325 045,00 zł. w prognozie 2020 roku. 

2. w Załączniku Nr 2 Wykaz Przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto 
nad Pilicą na lata 2020-2027 dokonuje się następujących zmian w zakresie wydatków bieżących oraz 
majątkowych na przedsięwzięcia w 2020-2027 roku w ramach wydatków na programy, projekty lub 
zadania pozostałe: 

 Przeprowadzenie postępowania przetargowego na zagospodarowanie i odbiór odpadów 
komunalnych - Prawidłowe funkcjonowanie gospodarowania odpadami komunalnymi w 
gminie Nowe Miasto nad Pilicą – łączne nakłady finansowe                      – 10 000,00 zł. limit 
2020 – 10 000,00 zł., limit zobowiązań – 0,00 zł. 

 Dotacja celowa - pomoc finansowa dla Powiatu Grójeckiego - Przebudowa drogi powiatowej 
Nr 1689W Domaniewice - Bieliny - Łęgonice - Poprawa infrastruktury drogowej na terenie 
Gminy Nowe Miasto nad Pilica, - łączne nakłady finansowe – 116 653,00 zł. limit 2020r. – 
116 653,00 zł., limit zobowiązań – 0,00 zł., 
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 Dotacja celowa - pomoc finansowa dla Powiatu Grójeckiego - Przebudowa drogi powiatowej 
Nr 1690W Żdżary - Domaniewice - Poprawa infrastruktury drogowej na terenie gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą - łączne nakłady finansowe – 208 392,00 zł. limit 2020r. – 208 392,00 zł., 
limit zobowiązań – 0,00 zł., 

Stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy stanowi /załącznik nr 11/ do niniejszego protokołu. 

Burmistrz Miasta i Gminy Mariusz Dziuba odczytał stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy  
w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 2020 rok. 
Burmistrz Miasta i Gminy proponuje wprowadzić następujące zmiany - autopoprawki do projektu 
budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 2020 rok. 
I. § 1 ust. 2 projektu uchwały budżetowej na 2020 rok: 

Zwiększenie planu wydatków ogółem o 325 045,00 zł. 

w dziale 600 Transport i łączność 

rozdz. 60014 Drogi publiczne powiatowe 

wydatki majątkowe (zwiększenie) + 325 045,00 zł.  

z przeznaczeniem na: 

 (P) Dotację celową - pomoc finansową dla Powiatu Grójeckiego - Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1689W Domaniewice - Bieliny – Łęgonice + 116 653,00 zł. 

 (P) Dotację celową - pomoc finansową dla Powiatu Grójeckiego - Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1690W Żdżary – Domaniewice + 208 392,00 zł. 

II.   § 2 projektu uchwały budżetowej na 2020 rok: 

W związku ze zwiększeniem planu wydatków zmianie uległ wynik budżetu - nadwyżka budżetowa, 
która zmniejszyła się do kwoty 454 955,00 zł. Natomiast w celu zrównoważenia budżetu, 
wprowadzono wolne środki jako nadwyżkę środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu 
wysokości 325 045,00 zł. z przeznaczeniem na sfinansowanie rozchodów budżetu, 

Uwzględniając powyższe, odpowiednim zmianom ulega:  

-  Treść uchwały budżetowej na 2020 rok, 
- Załącznik Nr 1 - Dotacje udzielane z budżetu gminy podmiotom należącym i nie należącym 
                             do sektora finansów publicznych   
- Tabela Nr 2 – Plan wydatków budżetu gminy na 2020 rok, 

- Tabela Nr 3 – Roczny plan wydatków majątkowych na 2020 rok, 

- Uzasadnienie do projektu uchwały budżetowej na 2020 rok.  

Stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy stanowi /załącznik nr 12/ do niniejszego protokołu. 

Przystąpiono do głosowania stanowisk Burmistrza Miasta i Gminy w sprawie przyjęcia autopoprawki 
do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą na lata 2020-2032 oraz w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu budżetu 
Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 2020 rok.  
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W głosowaniu za 11 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4. 
Głosowanie imienne stanowi /załącznik nr 13/ do niniejszego protokołu. 

Dyskusja –  
Głos zabrał radny Sebastian Stolarek, który odniósł się do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w którym potrzeba jest podejmowania działań na rzecz ograniczania wydatków. Spytał w jaki sposób 
zamierzamy utrzymać płynność finansową gminy. Pan Burmistrz zaproponował zwiększenie stawki do 
20,00zł. za odpady komunalne i większość rady zagłosowała za podwyższeniem. Przytoczył stawki w 
gminach ościennych m. in. Warka -19,00zł., Zwoleń-16,00zł., Wierzbica-15,00zł. Następnie zwrócił 
się z pytaniem do p. Skarbnik odnośnie dochodów z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz wydatki na pokrycie kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi 
w tym na wynagrodzenia.   
Radna Iwona Lepa powiedziała, że w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej budżet jest bezpieczny. 
Pani Skarbnik powiedziała, że osiągalni jesteśmy zgodnie z ustawą. Radna dodała, że nie ma zagrożenia 
co do płynności. Robiąc cokolwiek a jest pan radny zwolennikiem wykonania kanalizacji na ul. 
Pilicznej. Więc skąd mieliśmy wziąć środki na tą kanalizację. Nie mamy wielkich dochodów żebyśmy 
mogli robić to z własnego budżetu. Każda gmina zaciąga kredyty. Myśli, że wiele zostało zrobione  
w tym drogi, kanalizacje. Jeśli chodzi o odpady to stawka 20,00zł. nie jest kwotą zawyżoną. Te kwoty, 
które radny przytoczył nie są jeszcze uchwalone tylko są to propozycje np. w gminie Mogielnica to 
kwota 19,00zł.  

Radna Barbara Gąsiorowska zabierając głos powiedziała, że jesteśmy gminą zadłużoną.  Na wykonanie 
inwestycji mamy przeznaczoną kwotę ok. 600 000,00zł. i na wykonanie dróg powiatowych łącznie 
1 000 000,00zł. Jest to mały budżet na wykonanie tych inwestycji. Jeśli chodzi o inwestycje to jedną  
z największych jest wykonanie kanalizacji sanitarnej na ul. Bielińskiego, Piliczna, Browarna. W 
okresie, kiedy pełniła funkcję burmistrza była wykonana kanalizacja na ul. 11 Listopada, 1 Maja, ul. 
Góra, kolektor łączący Nowe Miasto z oczyszczalnią. Według radnej najłatwiej jest wykonywać 
inwestycje z zaciągniętych kredytów, zadłużać gminę. Natomiast trudniej jest wykonywać inwestycje 
pozyskując środki. Nasza gmina coraz gorzej postępuje z funduszami.  

Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów p. Józefa Pokrywka poinformowała, że rada na posiedzeniu 
wypracowała i przekazała wniosek do projektu budżetu dot. budowy ścieżki rowerowej na ul. 
Tomaszowskiej oraz budowa ścieżki rowerowej Gostomia- Pobiedna- Nowe Miasto. Wnioski te nie 
zostały ujęte w projekcie budżetu.  

Głos zabrał radny Sebastian Stolarek jako przewodniczący Klubu Radnych ,,Niezależni”. Przypomniał, 
że budżet w 2014 roku opiewał na kwotę ok. 22 000 000,00zł. Na dzień dzisiejszy mamy budżet 
opiewający na kwotę ok. 34 000 000,00zł. w ciągu 5 lat zwiększenie budżetu nastąpiło prawie o 50%. 
Natomiast mówi się o budowie kanalizacji, wiele rzeczy wówczas też nie było wykonanych. Czy nie 
uważamy, że te środki są w zły sposób zarządzane. Dzisiaj zastanawiamy się co możemy zrealizować 
czy wybudować ścieżkę rowerową, a przydałoby się wykonać inne inwestycje np. chodnik na ul. 
Kolejowej, rewitalizacja ul. Podgórnej, wojsko, które miało wrócić oraz miały powstać nowe zakłady 
na terenie miasta. Pan Burmistrz bierze udział w różnych spotkaniach, które nie wnoszą pozyskiwania 
środków finansowych. W związku z tym uważa, że ten budżet jest zły. W zadania własne przejęliśmy 
niepotrzebnie Liceum, o którym była mowa, że nikt nie chciał jego likwidować.  
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Przewodniczący Rady przypomniał, że budżet z 2014 roku przygotowany przez radę poprzedniej 
kadencji i był zaakceptowany przez nową radę. Pierwszym zadaniem było wykonanie drogi za mostem 
w Gostomii.   

Głos zabrał radny Andrzej Zając, który powiedział, że p. Burmistrz przedstawił budżet w oparciu  
o analizę sytuacji gminy i jest on taki jaki na dzień dzisiejszy może być. Pan Burmistrz pełni drugą 
kadencję rok temu otrzymał ponownie ogromne zaufanie i myśli, że realizuje swoją wizję rozwoju 
gminy. I trzeba w tym w jakimś stopniu pomagać a nie przeszkadzać.  

Radna Iwona Lepa skierowała zapytanie do p. Sekretarz, która odpowiada również za pozyskiwanie 
środków. W momencie, kiedy zapadła decyzja, że będzie wykonywana kanalizacja miasta w miejscach, 
gdzie jej nie ma. Pytanie było, czy możemy pozyskać środki na to zadanie. W odpowiedzi było, że nie. 
Radna prosiła p. Sekretarz o udzielenie odpowiedzi co było przyczyną, że nie możemy pozyskać tych 
środków.  

Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi radnemu Stolarkowi, który na ostatniej sesji również odniósł się do 
wzrostu opłat za odpady komunalne. Pan Burmistrz przypomniał, że powołał się na gminy w których 
koszty transportu m.in. wpłynęły na wzrost stawek. Jeśli chodzi o gminę Klwów, którą radny 
przytoczył, że stawki są niższe należy zaznaczyć, że jest to gmina wiejska i odpady są odbierane raz  
w miesiącu. Prosił, o wypowiedzi merytoryczne i nie insynuować, że burmistrz wymyślił takie wysokie 
kwoty. Następnie p. Burmistrz odniósł się do wypowiedzi radnej Gąsiorowskiej, która powiedziała, aby 
pozyskiwać środki na wykonywanie inwestycji. Pan Burmistrz przypomniał, że kiedy radna pełniła 
funkcję burmistrza gazeta Echo Dnia w 2014 roku podała informację, że na 30 gmin ujętych w rejonie 
radomskiego Nowe Miasto było na trzecim miejscu od końca. Radna również wspomniała, że wykonała 
dużo sieci kanalizacyjnej, ale nie były one rozdzielone sieć sanitarna z burzową. Była możliwość 
pozyskiwania środków z Funduszu Ochrony Środowiska wykonany został projekt i złożony wniosek. 
W tym czasie, kiedy radna pełniła funkcję burmistrza nie zgłoszono gminę do projektu w ramach 
Masterplanu i gmina nie mogła uzyskać wsparcia na rozbudowę kanalizacji. Następnie p. Burmistrz 
odniósł się do wypowiedzi radnego Stolarka, który stwierdził, że zbyt duże środki przeznaczamy na 
wykonanie kanalizacji. Jeśli chodzi o spotkania w których bierze udział może dzięki temu załatwić 
wiele rzeczy począwszy od projektów poprzez konkretne inwestycje, chociażby powstanie w ostatnim 
miesiącu zbiornika na rzeką oraz będzie zagospodarowany teren.  Jeżeli radni są zainteresowani to prosił 
o założenie Stowarzyszenia jak zrobiła to radna Iwona Lepa, Tadeusz Jędryka, Elżbieta Zaraś i 
pozyskiwali środki na inwestycje. Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi przewodniczącej rady seniorów. 
W roku ubiegłym do projektu budżetu Starostwa zgłoszona była budowa ścieżki rowerowej przy ul. 
Tomaszowskiej. Gmina może dofinansować 50% w realizowaniu tego zadania. Projekt został 
odrzucony. W roku bieżącym ponownie został złożony wniosek o budowę ścieżki rowerowej oraz 
wykonania drogi Wał - Rudki – Sańbórz. W odpowiedzi na pismo Zarząd Powiatu widzi potrzebę 
realizacji zadań, ale z braku środków propozycje zostały odrzucone. W gminie powstaje wiele dróg  
w ramach programu Narodowego Funduszu Dróg. Natomiast drogi, Domaniewice-Bieliny będą 
wykonane w roku przyszłym. Następnie dodał, że radna, kiedy pełniła funkcję burmistrza zrezygnowała 
z odzyskiwania VAT -u nam się udało odzyskać i to były dodatkowe środki do budżetu.   

Pani Skarbnik odniosła się do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. Wskaźniki tego to projektu budżetu wyliczane są na podstawie średnich trzech ostatnich 
lat.  
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Sekretarz Miasta i Gminy p. Edyta Staniszewska potwierdziła, że Gmina w 2014 roku nie planowała  
i nie złożyła wniosków na planowane inwestycje kanalizacyjne i w związku z tym nie otrzymaliśmy 
dofinansowania.  

 
Radny Sebastian Stolarek prosił o udzielenie odpowiedzi odnośnie wynagrodzenia. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że jeśli chodzi o koszty funkcjonowania odpadami komunalnymi na 2020 
rok zakłada się dochody 1 410 000,00zł. Kwotę przeznacza się na zadania związane z gospodarką 
odpadami. W ramach tej kwoty przeznacza się kwotę na wynagrodzenia i składki od nich naliczane.  

Przewodniczący Rady prosił o przygotowanie Klubu Radnych ,,Niezależni” o przygotowanie 
stanowiska odnośnie odpadów komunalnych. Spotkanie odnośnie gospodarki odpadami odbędzie po 
nowym roku z udziałem sołtysów i radnych.  

Radna Barbara Gąsiorowska powiedziała, że kiedy p. Burmistrz zabiera głos jest oskarżana, że czegoś 
nie dopełniła, nie zrobiła. Pan Burmistrz pełni funkcję Burmistrza 5 lat i na razie wykonywana jest 
kanalizacja na ul. Browarnej i odcinek ul. 1 stycznia. Prosiła o podłączenie sieci kanalizacyjnej do 
swojej działki, ale nie otrzymała zgody. Następnie wymieniła ulice w których została wykonana 
kanalizacja, kiedy pełniła funkcję Burmistrza. Jeśli chodzi o pozyskiwanie środków unijnych 
pozyskiwała ich bardzo dużo. Jeśli chodzi o ranking, że gmina była na trzecim miejscu od końca to nie 
jest pozyskiwanie środków przez Urząd tylko przez całą gminę. W 2014 roku została wyróżniona na 
Mazowszu za pozyskanie środków na inwestycje. Jeśli chodzi o zrezygnowanie VAT- u w 2014 roku. 
Nasza gmina przystąpiła do procedury jego odzyskiwania, ale przepisy były niezbyt jasne. Jeśli chodzi 
o budżet nie neguje tylko powinno być więcej pozyskiwanych środków z zewnątrz na wykonanie 
inwestycji.  

Radny Tadeusz Jędryka odniósł spytał czy w skład dofinansowania odpadów komunalnych wlicza się 
sołtysów.  

Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi radnemu Stolarkowi oraz radnej Gąsiorowskiej.  

Radna Monika Olborska powiedziała, że wiele zostało zrobione dla naszego miasta. Wykonano 
kanalizację, częściowo przyłącze gazu. W ramach funduszu sołeckiego wykonano świetlice wiejskie. 
Nie widzi powodu do kłótni, przepychanek.  Złożyła życzenia na nadchodzący Nowy Rok.  

Radny Sebastian Stolarek wyraził niezadowolenie, w związku z tym, że nie został zaproszony na 
dokonanie odbioru inwestycji pn.: „Budowa otwartej strefy aktywności przy Publicznej Szkole 
Podstawowej przy ul. Szkolnej w Nowym Mieście nad Pilicą”. 

Przewodniczący Rady uzupełnił wypowiedź p. Burmistrza dotyczący budowy oświetlenia alei 
kasztanowej w Żdżarach oraz wykonania sieci kanalizacyjnej na terenie Osiedla nr 3. Prosił  
o przygotowanie analizy dotyczących pozyskanych środków, wydatkowanych na inwestycje. Jeśli 
chodzi o wykonanie kanalizacji na ul. 1 Maja było w 2019 roku. Następnie Przewodniczący odniósł się 
do wypowiedzi radnej Gąsiorowskiej, że gmina jest bardzo zadłużona. Prosił o przygotowanie definicji 
stwierdzenia, że gmina jest bardzo zadłużona. Natomiast realizacja przedsięwzięcia wykonania gazu 
ziemnego była i jest realizowana przez Burmistrza Mariusza Dziubę i jego większą część Rady 
Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2020-
2032.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 3 
uchwalono uchwałę Nr XVII/127/2019 w przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym 
głosowaniem stanowi /załącznik nr 14/ do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt Uchwały 
Budżetowej na 2020 rok.  
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 3 
uchwalono uchwałę Nr XVII/128/2019 w przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym 
głosowaniem stanowi /załącznik nr 15/ do niniejszego protokołu. 
 

PKT 9d 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
położonej w Nowe Miasto nad Pilicą przy ul. Ogrodowej. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania lub uwagi do w/w projektu uchwały. Nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
W głosowaniu za – 15 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 
uchwalono uchwałę Nr XVII/129/2019 w przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym 
głosowaniem stanowi /załącznik nr 16/ do niniejszego protokołu. 
 

PKT 9e 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elzbieta Zaraś odczytała zebranym projekt uchwały w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XV/110/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 12 
grudnia 2019 roku w sprawie ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2020 roku. 
Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, czy są pytania lub uwagi do w/w projektu uchwały. Nie zgłoszono. 
W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 3, wstrzymało się – 1 
uchwalono uchwałę Nr XVII/130/2019 w przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym 
głosowaniem stanowi /załącznik nr 17/ do niniejszego protokołu. 
 

PKT 10 

Nie zgłoszono. 

PKT 11 

Nie zgłoszono. 

PKT 12 
Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha zamknął o 
godz. 16.35 obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. Szczegółowy przebieg obrad 
zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym i stanowi integralną część protokołu.  
 
Protokółowała                  Przewodniczył  
                                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej  
Marzena Białas                                                                              mgr Tomasz Pietrucha 
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GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 30.12.2019r.

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej

Głosowanie – w sprawie zmiany proponowanego porządku obrad

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Jędryka Tadeusz  



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 1

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Głosowanie – przyjęcie protokołów z ostatniej sesji

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 30.12.2019r.

Bors Mirosław głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

głosował ZAFandrych Mariusz

głosował ZADziurowicz Dariusz

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara WSTRZYMAŁ się

Grzegorek Konrad        głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 30.12.2019r.

Głosowanie – uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2019 rok

Nazwisko i Imię jak głosował

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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Głosowanie – uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2019 - 2032. 

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 30.12.2019r.



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 11

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 4
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Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   WSTRZYMAŁ się

Stolarek Sebastian WSTRZYMAŁ się

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara WSTRZYMAŁ się

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz WSTRZYMAŁ się

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 30.12.2019r.

Głosowanie – stanowisko Burmistrza dotyczące poprawek

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 12

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 3
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Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   WSTRZYMAŁ się

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara WSTRZYMAŁ się

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 30.12.2019r.

Głosowanie – projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2020 - 2032. 

Nazwisko i Imię jak głosował

głosował ZAZaraś Elżbieta               

głosował ZAPietrucha Tomasz   

Stolarek Sebastian WSTRZYMAŁ się

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara nie głosował

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 30.12.2019r.

Głosowanie –  projekt uchwały budżetowej na 2020 rok

Nazwisko i Imię jak głosował

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Głosowanie – uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 

powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym nieruchomości położonej w Nowe 

Miasto nad Pilicą przy ul. Ogrodowej

Nazwisko i Imię jak głosował

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 30.12.2019r.



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 11

głosowało PRZECIW: 3

WSTRZYMAŁO się: 1
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Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   WSTRZYMAŁ się

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował PRZECIW

Gąsiorowska Barbara głosował PRZECIW

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 30.12.2019r.

Głosowanie – uchwała w sprawie zmiany Nr XV/110/2019 Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 12 grudnia 2019 w sprawie ustalenia stawek w 

podatku od nieruchomości na 2020r.

Nazwisko i Imię jak głosował

Stolarek Sebastian głosował PRZECIW

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA


